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سدهی/نشســت  محمــدی  محمــد 
فراکسیون ورزش مجلس شورای اسلامی 
با مهــدی تاج، رئیس فدراســیون فوتبال 
برگزار شــد. علاوه بر تــاج برخی اعضای 
مدیــران  از  تعــدادی  و  رئیســه  هیــأت 
باشگاه ها نیز در این نشست حاضر شدند 
و در خصوص مسائل مختلفی صحبت 
کردنــد. پــس از برگــزاری ایــن نشســت 
اخباری در خصــوص موضوعات مطرح 
 ،VAR شده، منتشر شد که موضوع ورود
بحــث حضور تماشــاگران در مســابقات 
لیگ برتــر و تعیین تکلیف باشــگاه های 
فاقــد پروانه حرفه ای از جمله مهم ترین 
موضوعاتی بود که در این نشســت به آن 

پرداخته شد.
رئیــس  فروردیــن،  مهــدی  محمــد 
فراکسیون ورزش مجلس شورای اسلامی 
در خصــوص ایــن نشســت بــه خبرنــگار 
 ،VAR ایران« گفت: »با توجه به اهمیت«
اصلی ترین موضوع در این نشست بحث 
کمــک داور ویدیویــی بــود. در هفته های 
اخیــر بحــث VAR یکــی از موضوعــات 
مهمی اســت که صدای برخــی از تیم ها 
را درآورده است و باعث حواشی بسیاری 
شــد. در این نشســت تأکید بر این شــد تا 
هرچه زودتر این تکنولوژی وارد کشور شود 
تا از آن در لیگ برتر استفاده کنیم. مهدی 
تــاج، رئیس فدراســیون در خصوص این 
موضوع قول داد فصل آینده مســابقات 
لیــگ برتر بــا VAR برگزار شــود تــا دیگر 
ابهاماتی در خصوص موضوعات داوری 

وجود نداشته باشد.«
او صحبت هــای خــود را ایــن گونــه ادامه 
داد: »در مدیریت گذشته شاهد بودیم که 
مدیران فدراسیون در خصوص ورود این 
تکنولوژی اشتباهاتی داشتند و پس از آن 
بیان شد که در خصوص VAR با شرکت 
اسرائیلی قرارداد امضا شد. بنابراین ورود 
VAR حساســیت زیــادی دارد کــه باید با 
دقت مورد بررســی قــرار بگیرد تــا از این 
به بعد شــاهد چنیــن اتفاقاتی نباشــیم. 

در این بین صحبت هــای اعضای هیأت 
موضــوع  ایــن  خصــوص  در  را  رئیســه 
شــنیدیم و امیدواریــم که ایــن تکنولوژی 
بــا تــلاش فدراســیون و حمایت مجلس 
هرچــه زودتــر وارد کشــور شــود. در حــال 
حاضر تمامی کشــورها از سیســتم کمک 
داور ویدیویی اســتفاده می کنند و فوتبال 
ما هم به دلیل اتفاقات اخیر به وی ای آر 

نیاز دارد.«
رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای 
اســلامی در پاســخ بــه این ســؤال کــه آیا 
در ایــن نشســت در خصــوص نتایج تیم 
ملی فوتبــال در جام جهانــی قطر 2022 
و همچنیــن انتخاب ســرمربی تیم ملی 
بحــث و گفت و گــو شــد، افــزود: »ورود به 
ایــن جزئیات به صــلاح فوتبال نیســت. 
در خصوص انتخاب ســرمربی تیم ملی 
هم تصمیم گیرنــده فدراســیون فوتبال 
اســت و در واقــع وظیفــه مــا نظــارت و 
حمایت از فدراســیون اســت. امیدواریم 
کــه هرچــه زودتر ســرمربی تیــم انتخاب 
شود تا فدراسیون بتواند برنامه های خود 
را عملی کند. مجلس بیشتر وارد مباحث 
ایــن  از  کلــی و کلان می شــود کــه یکــی 

مباحث بودجه و مسائل مالی است.«
فروردین در این خصوص که آیا مجلس 
با وجود موضوعاتی کــه اکنون در فوتبال 
مــا وجــود دارد، بــه طــور کلی از مســائل 
مدیریتــی فدراســیون فوتبــال رضایــت 
دارد، گفــت: »ابهامــات زیــادی پیرامون 
موضوعــات حســاس در فوتبــال وجــود 
دارد کــه ایــن ابهامات باید هرچــه زودتر 
برطــرف شــود. البته ایــن ابهامــات تنها 
مختــص مدیریــت جدیــد نیســت و در 
دوره های گذشــته هم موضوعاتی وجود 
داشت که برای همه علاقه مندان فوتبال 
مبهــم بــود امــا در حــال حاضــر فوتبال 
مــا بــه آرامــش نیــاز دارد. نزدیک تریــن 
و مهم تریــن مســابقات پیــش رو جــام 
ملت های آسیاســت که تیم ملی باید در 

این مسابقات به نتیجه مطلوب برسد.«

او تصریح کرد: »یکی دیگر از دغدغه های 
فعلــی فوتبــال مــا حضــور تماشــاگران 
خصــوص  ایــن  در  ورزشگاه هاســت.  در 
صحبت هایــی بــا مســئولان فدراســیون 
انجام دادیم تا بجز طبقه دوم ورزشــگاه 
آزادی کــه هم اکنون در دســت بازســازی 
ظرفیــت  از  ورزشــگاه ها  ســایر  اســت، 
حضــور  بــرای  خــود  صددرصــدی 

تماشــاگران اســتفاده کننــد تــا بازی های 
لیگ با شــور بیشــتری ادامه یابد. همین 
شــدن  جذاب تــر  باعــث  نشــاط  و  شــور 

مسابقات لیگ می شود.«
رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای 
اســلامی در پاســخ بــه این ســؤال کــه آیا 
زمانی بــرای حضور حداکثری هــواداران 
در ورزشــگاه ها در نظر گرفته شده است، 

گفت: »در هفته های اخیر بجز یک بازی 
بقیه بازی ها با حضور 30 درصد هواداران 
برگــزار شــد و حــالا ایــن ظرفیــت وجــود 
دارد که هواداران بیشــتری در ورزشگاه ها 
حضور یابنــد. در هفته آینــده از ظرفیت 
100 درصدی هواداران اســتفاده می شود. 
حضور تماشاگران در ورزشگاه ها در واقع 

خواسته فوتبال است.«

این نماینده مجلس که سابقه مربیگری 
در  دارد،  را  شــیراز  قشــقایی  تیــم  در 
خصوص موضوع دیگری که در نشســت 
با مســئولان فدراســیون مطرح شد، بیان 
کــرد: »یکــی دیگــر از موضوعــات، بحث 
در  هاســت.  باشــگاه  حرفــه ای  پروانــه 
حــال حاضر باشــگاه های مــا بخصوص 
پرســپولیس  و  اســتقلال  باشــگاه های 
نیازمنــد کســب ایــن پروانــه هســتند کــه 
البته برای رســیدن به این مهم اقداماتی 
صــورت گرفتــه اســت کــه باید با تســریع 
اقدامــات هرچــه زودتــر پروانــه حرفه ای 
دریافت کنند. این موضوع پیش از این به 
یکی از چالش های فوتبال ما تبدیل شد و 
حذف سرخابی ها از آسیا اتفاق تلخی بود 

که با سهل انگاری مدیران افتاد.«

گــروه ورزشــی/ بحــث انتخــاب ســرمربی تیــم ملــی 
فوتبــال بــه یکــی از مهم تریــن مباحث فوتبــال ملی 
تبدیــل شــده اســت. در روزهــای اخیــر صحبت هایی 
درخصــوص مذاکــرات فدراســیون فوتبــال بــا هکتور 
کوپر، سرمربی آرژانتینی برای حضور بر روی نیمکت 
تیم ملی فوتبال کشورمان مطرح شد که این موضوع 
بلافاصله توسط مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال 
رد شــد. در ایــن بیــن دیــروز نشــریه »آس« اســپانیا 
ادعــا کــرد کــه فدراســیون فوتبــال بــه دنبــال حضــور 
پاکــو خمز اســپانیایی، ســرمربی تراکتــور در تیم ملی 
است. این نشــریه اسپانیایی در این خصوص نوشت: 
»ماجراجویــی پاکــو خمــز در ایــران می توانــد جهش 
قابل توجهی داشــته باشد. همان طور که آس مطلع 
شده، ســرمربی تراکتور در میان گزینه های فدراسیون 
این کشور قرار دارد تا کنترل تیم ملی ایران را برعهده 
بگیرد. آنها کاملًا از بازی تراکتور و رشد تاکتیکی اش با 
خمز تنها در شــش بازی لیگ شگفت زده شده اند. او 
در ۶ بــازی 11 امتیاز از 1۸ امتیاز ممکن را کســب کرده 
اســت که ایــن عملکرد خوبــی اســت.« آس در ادامه 
این گزارش نوشت: »فدراسیون فوتبال ایران در حال 

ارزیابی گزینه های متعددی برای جانشینی کی روش 
است و در این میان مربی اسپانیایی طرفداران زیادی 
پیدا کرده اســت.« البته این موضوع با واکنش باشگاه 
تراکتــور همــراه بــود و هوشــنگ نصیــرزاده درمــورد 
ادعــای رســانه AS اســپانیا مبنی بــر اینکــه پاکو خمز 
جــزو گزینه هــای ســرمربیگری تیــم ملــی ایــران قرار 
دارد، اظهــار داشــت: »پیــش از ایــن هــم رســانه های 
اســپانیایی اخباری را درمورد خمز مطرح کرده بودند 
که مشــخص شد کذب اســت و دیدید در نهایت او در 
تراکتــور ماند. در مورد پیشــنهاد ســرمربیگری او برای 
تیــم ملی اطلاعی ندارم. از آنجایی که خمز با تراکتور 
قــرارداد 2 ســاله دارد، بایــد ابتــدا ایــن موضــوع با ما 
در میان گذاشته شود. خوشبختانه تراکتور در وضعیت 
خوبــی قــرار گرفته و شــاید برخی بخواهنــد با مطرح 
کــردن چنیــن اخبــاری، تمرکــز ســرمربی و تیــم را به 
هــم بزنند. کادر فنی و خمز تمــام تلاش خود را برای 
موفقیــت در بازی هــای پیــش رو گذاشــته اند.« علاوه 
بــر تراکتور فدراســیون فوتبال هم مذاکره با ســرمربی 
اســپانیایی تراکتــور را رد و اعــلام کرد کــه خمز در بین 

گزینه های هدایت تیم ملی قرار ندارد.

خانم گلی به سارا شیربیگی رسید

فوتسال زنان قهرمان تورنمنت کافا شد

پریســا غفاری/  تیم ملی فوتسال زنان ایران قهرمان مسابقات کافا 2023 شد. 
این رقابت ها از جمعه گذشــته هفتم بهمن ماه در شــهر تاشکند ازبکستان با 
حضور تیم های قرقیزستان، تاجیکستان، ایران و ازبکستان آغاز شد و شاگردان 
فروزان ســلیمانی تلاش کردند تا از عنوان قهرمانی خود که ســال گذشــته در 
شهر دوشنبه تاجیکستان کسب شد، دفاع کنند.دختران فوتسال ایران در گام 
نخســت خود با نتیجه 5 بر صفر از سد قرقیزستان گذشتند و در دومین بازی، 
با یک نتیجه خارق العاده تاجیکستان را شانزده گله کردند! به ثمر رساندن 21 
گل تنها طی دو مسابقه آمار شگفت انگیزی بود که ماحصل آن صدرنشینی در 

جدول مسابقات به واسطه تفاضل گل بهتر نسبت به ازبکستان بود.
اما در دیدار ازبکســتان - ایران در دقیقه 4 روی یک اشــتباه بازیکنان ایران و از 
دســت دادن توپ، دروازه تیم ملی کشــورمان در مقابل ازبکســتان باز شد. اما 
این پایان کار نبود و هماهنگی قابل تحسین بازیکنان باتجربه ایرانی سبب شد 
که نیمه نخست این دیدار با نتیجه 3 بر یک به سود شاگردان فروزان سلیمانی 
رقم بخورد. ســارا شــیربیگی که تا پیش از شــروع این دیدار با به ثمر رســاندن 
شــش گل در صدر جدول گلزنان این تورنمنت قرار داشــت در این دیدار هم 
در دقیقــه ۸ مســابقه پاســخ گل ازبک هــا را داد و در ادامــه این مهســا کمالی، 
بازیکن باشگاه مس بود که یک بار دیگر دروازه ازبک ها را فروریخت. در ادامه 
نیمه نخســت نیز شیربیگی موفق شد هشــتمین گل خود در این تورنمنت را 
وارد دروازه ازبکســتان کند.بــا شــروع نیمــه دوم این مســابقه، این ازبکســتان 
بــود که موفق شــد ســه بار متوالــی دروازه ایران را باز کنــد و تا پنج دقیقه پیش 
از اتمام مســابقه، آماده بالا بردن جام قهرمانی باشــد. اما در ادامه تیم ملی 
ایران در دقیقه 35 مســابقه دوبار دیگر توســط فرشــته کریمی و مهسا کمالی 
دروازه ازبکســتان را فروریخت و از عنوان قهرمانی خود در مســابقات کافا نیز 
دفاع می کرد. در پایان این تورنمنت تیم ملی ایران با کسب 9 امتیاز و به ثمر 
رساندن 26 گل، به عنوان قهرمانی رسید. سارا شیربیگی هم با زدن هشت گل 

به عنوان خانم گل رقابت ها معرفی شد.
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بخشی از پاداش تیم ملی صرف درمان کودک بیمار شد

آزادسازی زندانی ها در 3 شهر با همت ملی پوشان
بــا وجود گذشــت بیشــتر از 2 مــاه از حذف تیم ملــی فوتبال کشــورمان از جام 
جهانی 2022 قطر، اقدامات انسان دوستانه ملی پوشان کشورمان همچنان در 
حال پیگیری اســت.به گزارش فارس، در شرایطی که بازیکنان حاضر در جام 
جهانی پیش از این در شــهرهایی مثل کرج، تهران، خرم آباد، بابل، کاشــان و 
انزلی زندانی های غیرعمد را آزاد کرده و بخشی از پاداش خود در جام جهانی 
را صرف تکمیل ساختمان امدادرسانی در چابهار سیستان و بلوچستان کرده 
بودند، این حرکت در شهرهایی مثل اصفهان با آزاد شدن 20 زندانی با تلاش 
پیــام نیازمنــد و در رشــت و قزوین با همت علیرضا جهانبخــش ادامه یافت. 
این روند در ادامه با آزادسازی برخی زندانیان در بوشهر و پیگیری های مهدی 
طارمی ادامه خواهد یافت. هرچند احسان حاجی صفی، کاپیتان تیم ملی که 
مبالغ جمع آوری شــده ملی پوشــان در اختیار وی قرار گرفته برای آزادســازی 
زندانیان غیرعمد بوشهری مبلغی را واریز کرده و این روند نیز در حال انجام 
است، از طرفی کاپیتان تیم ملی به تازگی بخشی از این پاداش را صرف درمان 
یک کودک مبتلا به بیماری SMA کرده است. هرچند این بیماران برای درمان 

قطعی و تهیه داروی خود به ده ها میلیارد تومان نیازمند هستند.

ها
نر

یو
لژ

الاهلی با گلزنی کنعانی زادگان پیروز شد

درخشش حاجی صفی از نجات دروازه تا موقعیت سازی
لژیونرهای فوتبال ایران، یکشنبه شب نیز در دیدارهای مختلفی به میدان 
رفتند. در هفته بیستم سوپرلیگ یونان، آ.ا.ک به مصاف آریس رفت و 3-0 به 

برتری رسید. احسان حاجی صفی، 
کاپیتــان تیم ملــی کشــورمان که در 
ایــن بــازی در ترکیــب اصلــی آ.ا.ک 
حضور داشت و 79 دقیقه بازی کرد، 
نمایشــی عالی داشــت و توانست با 
نمــره ۸  دومین بازیکن برتر میدان 
نــام گیــرد. حاجــی صفــی پــس از 
جام جهانــی به یکــی از ســتاره های 
اصلی آتنی ها تبدیل شده و بسیاری 

از حملات این تیم را از ســمت چپ ساخته و پرداخته می کند. او در این بازی 
توانست 3 موقعیت گلزنی ایجاد کند و ۸ پاس در یک سوم آخر خط تهاجمی 
به مهاجمان برساند. حاجی صفی در فاز تدافعی نیز عالی کار کرد و توانست 
یــک تــوپ را از روی خط دروازه بیرون بیــاورد و دروازه تیمــش را نجات دهد. 
آ.ا.ک با این برد 47 امتیازی شد تا به صدر جدول برسد و پاناتینایکوس هم با 
یک بازی کمتر و 45 امتیاز در رده دوم است. در هفته دوازدهم لیگ ستارگان 
قطر نیز، الاهلی به مصاف ام صلال رفت و به برتری 3-1 رسید. در این بازی 
کــه در آن، محمد حســین کنعانــی زادگان و شــجاع خلیــل زاده 90 دقیقه در 
ترکیب الاهلی حضور داشــتند، کنعانی زادگان دقیقه 29 گل اول الاهلی را به 

ثمر رساند. الاهلی با این برد 17 امتیازی شد و به رده چهارم صعود کرد.

طارمی بهترین مهاجم نیم فصل پرتغال
ســایت »گل پوینت« پرتغال با اتمام نیم فصل اول مســابقات لیگ برتر این 
کشور به معرفی تیم منتخب متشکل از 33 بازیکن پرداخت. این رسانه مهدی 
طارمی  مهاجم باشــگاه پورتو را  که 10 گل در لیگ پرتغال زده، با کســب امتیاز 

6.۸4 بهترین مهاجم نیم فصل اول پرتغال انتخاب کرد. 

واکنش سردار به علاقه گالا و فنرباغچه به جذب او

نمی دانم این شایعات از کجا می آید
 ایــن روزهــا خبرهــای مختلفــی درباره ســردار آزمون بــه گوش می رســد و گفته 
می شــود فنرباغچــه و گالاتاســرای بــه دنبــال بــه خدمــت گرفتــن ایــن مهاجم 
بایرلورکوزن هســتند. این در حالی است که او یکشنبه شب در دیدار بایرلورکوزن 
برابر بورسیا دورتموند از دقیقه ۸0 برای تیمش به میدان رفت اما نتوانست مانع 
شکست 2-0 تیمش در هفته هجدهم بوندسلیگا شود. آزمون در مورد انتقالش 
بــه ترکیه گفت: »نمی دانــم این اخبار از کجا می آید. من بــا بایرلورکوزن قرارداد 
دارم و می خواهم بازیکن موفق و مفیدی در این تیم باشم.« سردار 
در ایــن فصل 12 بار برای بایرلورکوزن بازی کرده و 2 پاس گل نیز 
به ثبت رسانده است. قرارداد این بازیکن 2۸ ساله با تیم آلمانی 
در ســال 2027 به پایان می رســد. ارزش فعلی سردار 
در بازار 12 میلیون یورو است. با این حال اظهارنظر 
آزمــون نشــان می دهــد او تمایلی بــه فعالیت در 
فوتبــال ترکیــه نــدارد. آزمــون می خواهد تــا پایان 
مــدت قراردادش در آلمــان بماند و همین موضوع 

کار را برای باشگاه های ترک سخت می کند.

محمد مهدی فروردین، رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای اسلامی در گفت و گو با »ایران«:

از ظرفیت 100 درصدی ورزشگاه ها استفاده می شود

پاسخ فدراسیون فوتبال به ادعای نشریه آس درخصوص مذاکره با سرمربی تراکتور

خمز گزینه تیم ملی ایران نیست

 ورود به جزئیات تیم ملی به صلاح فوتبال نیست/ ابهامات زیادی پیرامون موضوعات حساس در فوتبال وجود دارد/ فوتبال ما به آرامش نیاز دارد

AFC دورخیز تاج برای تمدید نایب رئیسی
کنگــره  ســومین  و  ســی 
آســیا  فوتبــال  کنفدراســیون 
منامــه  میزبانــی  بــه  چهارشــنبه 
بحریــن برگــزار مــی شــود. در این 
کنگــره، انتخابات ریاســت AFC و 
نــواب کنفدراســیون فوتبال آســیا 
برگزار می شود. البته شیخ سلمان 
بحرینی پیش برنده این انتخابات 

اســت، چرا که او تنها کاندیدای ریاســت AFC است. دومین مسأله مهم در کنگره 
AFC ، تصمیم گیری درباره انتخاب میزبان مسابقات جام ملت های آسیا 2027 
است. بعد از کناره گیری هند، ایران و قطر از کاندیداتوری این رقابت ها، عربستان 
تنها کاندیدای این مســابقات و پیش برنده این انتخابات است. مهدی تاج نایب 
کنفدراسیون فوتبال آسیا و رئیس فدراسیون فوتبال کشورمان در انتخابات پیش رو 

برای نشستن دوباره روی صندلی نایب رئیسی رقابت خواهد کرد.

معارفه نبی در وزارت ورزش و جوانان
صبح دیروز در جلســه شــورای معاونین وزارت ورزش و جوانان، احکام 
مهــدی محمدنبــی و علیرضا عاصم یوســفی به عنوان مشــاور وزیــر در امور 
ورزش و رئیــس انجمــن فیلم های ورزشــی از ســوی ســید حمید ســجادی، 
وزیر ورزش و جوانان اعطا شــد. همچنین در این جلســه رئیس فدراســیون 
بدمینتــون آخرین گزارش از وضعیت برگزاری رقابت های بین المللی جام 
دهــه فجــر را کــه از امروز )سه شــنبه( آغاز خواهد شــد، ارائه و وزیــر ورزش و 

جوانان دستوراتی برای برگزاری هرچه بهتر این مسابقات صادر کرد.

تمرین دیروز استقلال با حضور یک 
میهمان ویژه برگزار شد. محمدحسین 
مرادمنــد مدافــع مصــدوم آبی هــا که 
دیروز نیز تمرینات اختصاصی را پشت 
ســر گذاشــت، به همــراه دختــرش در 
تمرین استقلال حاضر شد و به همین 
خاطــر کلیــه اعضای تیم عکســی را به 
یادگار با او گرفتند. مرادمند قرار اســت 
امروز عکس MRI  بگیرد و پس از تأیید 
پزشــکی بــه تمرینــات گروهــی اضافه 

شــود. شــاگردان ریــکاردو ســاپینتو در 
حالی خود را برای دیدار با مس کرمان 
آمــاده می کنند کــه 2 بازیکن دیگر این 
تیــم نیز، همچنــان غایــبِ برنامه های 
مهدی پــور  مهــدی  هســتند.  تیمــی 
هافبک آبی  پوشــان پایتخت، دیروز در 
محل تمرین حاضر شد اما برنامه های 
ســر  پشــت  را  فیزیوتراپــی  و  انفــرادی 
سیدحســین  همچنیــن،  گذاشــت. 
حســینی دروازه بان و کاپیتان اســتقلال 

نیــز به دلیــل مصدومیــت همچنان از 
تمرینــات تیم دور اســت. حســینی که 
یکشنبه بدون عصا و با لباس شخصی 
در تمریــن حاضــر شــد، دیــروز غایــب 
برنامه هــای درمانــی  تــا  بــود  تمریــن 
را پشــت ســر بگــذارد. بــه ایــن ترتیب، 
احتمال حضور این دو بازیکن در ســفر 
تیم به کرمان برای بازی روز پنجشــنبه 
برابر مس در  هفته هجدهم لیگ برتر، 

بسیار ضعیف است.

عکس یادگاری شاگردان ساپینتو با میهمان ویژه

کنتور رضایتنامه قایدی برای استقلال2 بازیکن استقلال همچنان بیرون از تیم
به نظر می رسد استقلال بابت پرداخت نکردن مبلغ 
رضایتنامــه مهاجمــش با دردســر بزرگی روبــه رو خواهد 
شــد. اســتقلال هر یک ماه کــه هزینــه رضایتنامه مهدی 
قایدی را پرداخت نکند، باید از مبلغ یک میلیون درهم، 
5 درصــد جریمــه پرداخــت کنــد. اســتقلال در ابتــدای 
فصــل مهــدی قایــدی را در ازای پرداخــت یــک میلیون 
درهم به عنوان رضایتنامه به باشــگاه شباب الاهلی، یک 
فصــل قرضــی در اختیــار گرفت. بــا این حال، اســتقلال 

هنــوز هزینــه رضایتنامــه قایــدی را پرداخــت نکــرده و از 
طــرف دیگــر باشــگاه شــباب الاهلی هــم هنــوز شــکایتی 
بــه فیفــا انجــام نداده اســت. چــرا؟ چــون بابت هــر ماه 
تأخیــر در پرداخت پول، اســتقلال بایــد 5 درصد جریمه 
پرداخت کند. این در حالی اســت که اســتقلال این روزها 
با مشــکلات عدیده مالی روبه رو است و مشخص نیست 
آبی هــا چطور می خواهند نزدیــک 10 میلیارد تومان پول 

رضایتنامه قایدی را پرداخت کنند.

شــیخ دیاباتــه مهاجم پرســپولیس که ســابقه 2 فصل بــازی در اســتقلال را دارد، از باشــگاه 
ســابق خود به دلیل پرداخت نشــدن مطالباتش از اســتقلال به فیفا شــکایت کرد. این بازیکن 

اهــل کشــور مالــی، مدعــی شــده، اســتقلال مبلــغ 79 هــزار دلار بابت حقــوق 2 مــاه پایانی 
حضورش در این تیم را پرداخت نکرده اســت. در همین رابطه، فیفا از باشــگاه اســتقلال 
درخواســت ارســال دفاعیات کــرد که این باشــگاه توضیــح داد تنها مطالبــات باقیمانده 
دیاباتــه یــک ماه اســت و مــاه دوم آن ارتباطی به اســتقلال ندارد. گفته می شــود اختلاف 

استقلال و دیاباته به دلیل طولانی شدن مسابقات فوتبال به دلیل شیوع ویروس کرونا بوده 
است. باشگاه استقلال در تاریخ 9 دی 1400 در مورد بسته شدن پرونده دیاباته در اطلاعیه ای گفته 
بود: »دیاباته با طرح شــکایتی خواســتار پرداخت مطالباتی به ارزش 537 هزار دلار شــده بود که با 

پیگیری های باشــگاه اســتقلال و دفاعیات مســتدل و مســتندی که صورت گرفــت، در نهایت کمیته 
وضعیت فیفا رأی به پرداخت 175 هزار دلار توســط باشــگاه اســتقلال داد و این مبلغ پرداخت 

شد.« با این حال، پرونده جدیدی برای استقلال در فیفا پس از شکایت دیاباته باز شده و این 
باشگاه منتظر اعلام رأی این پرونده است.

شکایت مهاجم پرسپولیس از استقلال
استقلال لایحه دفاعی اش را به کمیته وضعیت فیفا ارسال کرد

نرخ بلیت بازی پرسپولیس شکست
تیم های پرسپولیس و آلومینیوم اراک در چهارچوب هفته 
هجدهم لیگ برتر فوتبال ایران از ساعت 17 در ورزشگاه 
آزادی به مصاف هم خواهند رفت و هواداران پرسپولیس 
بعد از 12 هفته می توانند بازی تیم خود را از نزدیک تماشا 
کننــد. در حالی که هفته گذشــته و برای دیدار اســتقلال – 
ملوان نرخ بلیت قسمت VIP یک میلیون تومان، پشت 

دروازه ها100هزارتومان و روبه روی جایگاه 200 هزار تومان 
تعیین شده بود، این قیمت ها توسط باشگاه پرسپولیس 
شکســته شــد. باشــگاه پرســپولیس قیمــت بلیــت  بــرای 
جایــگاه VIP را پانصد هزار تومان، روبــه روی جایگاه 1۵0 
هزارتومــان و بــرای جایگاه های پشــت دروازه هــا ۵0 هزار 

تومان اعلام کرد.
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